

Title (en)
DEPILATORY DEVICE.

Title (de)
EPILATIONSGERÄT.

Title (fr)
APPAREIL A EPILER.

Publication
EP 0601003 A1 19940615 (DE)

Application
EP 92918178 A 19920827

Priority
• EP 9201974 W 19920827
• FR 9110696 A 19910828

Abstract (en)
[origin: US5441506A] PCT No. PCT/DE92/01974 Sec. 371 Date Feb. 23, 1994 Sec. 102(e) Date Feb. 23, 1994 PCT Filed Aug. 27, 1992 PCT Pub. No. WO93/04608 PCT Pub. Date Mar. 18, 1993. The invention is directed to an epilating appliance for the removal of human body hair, with a casing (1) adapted to be held in the user's hand, with a rotary cylinder (7) including pincer elements and driven by a motor (3), and with at least one actuator element (9, 10) extending through the rotary cylinder (7) for actuating the pincer elements (5, 6) coupled thereto, with at least one actuator element (9, 10) being operable by an associated pressure element (47) and being displaceable against the pressure of a spring (44), wherein the relative distance of cooperating pincer elements (5, 6) is variable by means of an adjusting device.

Abstract (fr)
Un appareil à épiler pour ôter les poils sur le corps humain comportant un boîtier (1) pouvant être tenu dans la main de l'utilisateur, avec un cylindre rotatif pourvu d'éléments de serrage et entraîné par un moteur (3), et avec au moins un élément d'actionnement (9, 10) qui traverse le cylindre rotatif (7) et pour l'actionnement des éléments de serrage (5, 6) couplés avec cet élément d'actionnement. Au moins un élément d'actionnement (9, 10) peut être actionné par un élément de pression (47) qui lui est associé et peut être déplacé à l'encontre de la force d'un ressort (44). On peut modifier l'écart entre des éléments de serrage coopérants (5, 6) au moyen d'un dispositif de réglage.

IPC 1-7
A45D 26/00

IPC 8 full level
A45D 26/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A45D 26/0028 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9304608A1

Cited by
EP2792267A1; EP2792268A1; EP2792269A1; WO2014170846A1; WO2014170847A1; WO2014170848A1; RU2633213C2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
US 5441506 A 19950815; AT E143231 T1 19961015; DE 59207270 D1 19961031; EP 0601003 A1 19940615; EP 0601003 B1 19960925; ES 2092129 T3 19961116; FR 2680652 A1 19930305; FR 2680652 B1 19940610; JP H06509961 A 19941110; WO 9304608 A1 19930318

DOCDB simple family (application)
US 19618794 A 19940223; AT 92918178 T 19920827; DE 59207270 T 19920827; EP 9201974 W 19920827; EP 92918178 A 19920827; ES 92918178 T 19920827; FR 9110696 A 19910828; JP 50491693 A 19920827